

TABLE OF CONTENTS

目 录

The Characteristics of Free Normal Students' Career Self-Efficacy and Its Relationship to Personality and Professional Values

(免费师范生择业效能感的特点及其与人格特征、职业价值观的关系)

M. LI, H. C. LV.....667

The Transformation of a Middle-Aged Widow's Grief and Its Influencing Factors

(一位丧偶女性的哀伤转化历程及其影响因子之探讨)

W.-N. SU, H.-C. LIN, M.-W. SUEN.....674

The Relationship between School Belonging and Learning Burnout of Undergraduates from Normal University

(师范类大学生学校归属感与学习倦怠的关系)

S. S. YANG, M. L. ZHOU, Q. ZHANG, A. S. LIU, Q. H. WANG.....684

A Study on the Relationship between the Group Attachment and Loneliness of College Students

(当代大学生团体依恋与孤独感的关系研究)

Q. ZHANG, J. YANG, S. S. YANG, M. L. ZHOU, Q. H. WANG.....693

The Memory-Reference Effect of College Students and Preliminary Seeing the Role of Loneliness in It

(大学生记忆参照效应及孤独感对其影响初探)

M. L. ZHOU, S. S. YANG, Q. ZHANG, J. Z. CHEN, Q. H. WANG.....700

The Study on Relationship between Good Subordinate's Personality Characteristics and Leader's Trust in Good Subordinate

(好下属的人格特征及与领导信任的关系分析)

Y. C. ZHANG.....708